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Abstract (en)
[origin: WO2021205021A1] The invention relates to a device for opening and closing a residential or community door using an elbow, designed to
replace traditional handles. Said device may be referred to as an "elbow-operated" device. The device comprises a portion designed to be attached
to the opening of the door and extends into a part designed to receive the elbow, such that the user can easily push or pull on the opening of the
door without using their hands or wrist, thus preventing the spread of viruses and bacteria. The device is easy and convenient to use. Its simple
design makes it no more expensive to manufacture than a traditional handle.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif d'ouverture et de fermeture de porte d'habitation ou de collectivité à l'aide de son coude, remplaçant
les traditionnelles poignées. Ce dispositif pourrait s'appeler « coudée ».Le dispositif comporte une partie apte à se fixer à l'ouvrant de la porte et se
prolongeant par une partie apte à recevoir le coude, de manière telle que l'utilisateur peut aisément soit pousser, soit tirer sur l'ouvrant de la porte
sans utiliser les mains ni le poignet en évitant ainsi la propagation des virus et bactéries.Le dispositif est confortable et intuitif. Sa réalisation simple
n'engendre pas de coût supérieur à ceux de la fabrication d'une poignée traditionnelle.
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